
Fra:                                              Sofia Sand
Sendt:                                        mandag 27. mars 2023 08:07
Til:                                               Bærum kommune Post
Emne:                                        VS: Uttalelse vedr. Endringer i reguleringsplan (Strandlokk utgår og støy fra 

midlertidig E18).
Vedlegg:                                   Varsel om planoppstart -Endring av reguleringsplan for E18- -Strandlokket 

utgår, -del av gnr. 202 bnr.4 - naboliste 1-.PDF
 
Kategorier:                              ...
 
Hei. Kan denne videresendes til regulering som rett mottaker? 
 
 
Med vennlig hilsen 
 
Sofia Sand 
Spesialrådgiver miljørettet helsevern 
Folkehelsekontoret
Bærum kommune 
Telefon +47 940 08 675
 

 
www.baerum.kommune.no
 
 
 

Fra: Folkehelsekontoret BK <folkehelsekontoret@baerum.kommune.no> 
Sendt: mandag 27. mars 2023 07:56
Til: Sofia Sand <sofia.sand@baerum.kommune.no>; Annicken Hanssen Fløisand 
<annicken.floisand@baerum.kommune.no>
Kopi: Inger Reidun Mikalsen <inger.r.mikalsen@baerum.kommune.no>
Emne: VS: Uttalelse vedr. Endringer i reguleringsplan (Strandlokk utgår og støy fra midlertidig E18).
 
 
 

Fra: Egor Dmitriev <egor.dmitriev@gmail.com> 
Sendt: lørdag 25. mars 2023 18:06
Til: Folkehelsekontoret BK <folkehelsekontoret@baerum.kommune.no>
Emne: Fwd: Uttalelse vedr. Endringer i reguleringsplan (Strandlokk utgår og støy fra midlertidig E18).
 
 
 

 
Hei,
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Vedr. mottatt nabovarsel om endringer i Reguleringsplan - 
"Strandlokk utgår":
 
Vi ønsker å gi følgende innspill:
 
1. Det må bygges en fotgjengerovergang i plan med lokalvegen tillegg til sykkelbro (det er ikke alle som 
er gode til beins 
og for oss vil det bli en stor omvei å gå over sykkelbroen).
 
2. Bussholdeplass er flyttet for langt unna begge de opprinnelige bussholdeplassene Strand og 
Kveldsroveien. Bussholdeplass ønskes opprettholdt på samme sted som tidligere Strand eller nærmere til 
gamle bussholdeplass Kveldsroveien. 
Helt konkret ulempe for oss som bor i Holtet 18 er at vi får veldig mye 
trafikk til og fra bussholdeplass Folkehøgskolen, Baptistkirken og arbeidsplassene i Holtet 45 (se hvordan 
det er lagt opp med gangvei).
 
Med vennlig hilsen,
 
Egor Dmitriev & Marina Tsygankova
 
 
 


